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Abstract (en)
1. Racquet especially for tennis having a racquet head that is delimited by a surrounding frame, said frame extending to the handle with two arms
and terminating there, wherein the two arms 2, 3 of the frame are connected together via diagonals 9, 10 between the racquet head 1 and handle,
and the plane encompassed by said two diagonals 9, 10 is disposed approximately vertically to the plane of the racquet head, and symmetrically
about the center axis 5 of the racquet.

Abstract (de)
Zur Versteifung gegen Torsion des Schlägerkopfes wird bei einem Schläger, dessen Schlägerkopf 1 durch einen Rahmen begrenzt ist und dessen
beide Arme 2,3 zum Griff hingeführt sind vorgeschlagen, zwischen Schlägerkopf 1 und Griff beide Arme 2,3 des Rahmens über Diagonalen 9,10
miteinander zu verbinden, wobei die durch beide Diagonalen 9, 10 aufgespannte Ebene etwa senkrecht zur Ebene des Schlägerkopfes 1 verläuft.
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